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Vso skrb podmladku in
vzgoji voznikov

Vsakoletni občni zbor ima v sebi nekaj splošnega pa nekaj enkratnega. To slednje
je največkrat zasnovano že včeraj, da se porodi danes in živi jutri. Tako je domala
vedno - in ali lahko tako rečemo tudi letos?

V okviru splošnega, upoštevajoč
kajpak gospodarske in družbene raz-
mere v preteklem letu, so pomembnej-
še ugotovitve naslednje; uresničenje
programa 1989 je bilo zadovoljivo in je
AMD Moste na vseh področjih doseglo
realizacijo iz leta poprej. Glede na pro-
gram 1989 pa zaostajata število član-
stva (za 11,44%) in število opravljenih
moto ur avto šole (za 3,5%). Finančni
rezultat poslovanja kaže usklajeno sta-
i\je v odnosu na fizično realizacijo de-
lovnega načrta 1989.

Društveni organi so delovali po na-
črtih in sprotnih potrebah. Visoka
stopnja inflacije in pogostne poslovno-
upravne spremembe oziroma ukrepi
in s tem spremembe možnosti poslo-
vanja so sicer tudi dodatno obreme-
njevale strokovno službo, pa vnašale
tudi občasni nemir predvsem med in-
štruktorje. V okviru predpisov in pri-
stojnosti je društveno vodstvo položaj
obvladovalo.

Društvo se je vk]jučevalo v splošno-
slovensko akcijo - 10% in uresničeva-
lo druge aktivnosti. Poleg organizacije
in sodelovanja na vsakoletnih priredi-
tvah so športniki - kartisti že drugo
leto zapored (od 1. 1966 pa že petnaj-
stič) kot ekipa dosegli naslov državnih
prvakov in znova osvojili tudi prvo
mesto na republiškem prvenstvu, v in-
dividualni razvrstitvi pa je v različnih
kategorijah sedem prvakov, troje dru-
gouvrščenih in petero tretjeuvrščenih
tekmovalcev iz vrst ADM Moste.

Avto šola sicer nekoliko zaostaja za
načrtom pri številu opravljenih moto
ur in pri tečajih PMP, pri C P P pa ga je
prekoračila. Razvesljivo je, da se zbolj-
šuje uspešnost pri izpitih; skromno in
počasneje pri praktični vožnji, bolj pa
pri tečajih. Društveni izpiti kažejo
boljše rezultate, a je to razumljivo, saj
se na njih kaže bolj celotna podoba
o znarvju kandidata skozi njegov
razvoj.

In že smo pri letošnjem enkratnem
- predvsem na dveh področjih. Dru-
štvo že nekaj let nameiya pozornost
svojim najmlajšim članom — pod-
mladkaijem. Komisija za delo z mladi-
no in sekcija učiteljev mentorjev z os-
novnih šol Ljubljane in okolice boste
najprej razvijali in pestrili svojo dejav-
nost (v stikih sta že s 27 šolami), še bo]j
bosta poskrbeli za mlade voznike ko-
les z motoijem pa tudi kartingov, še
intenzivneje bosta sodelovali s starši
učencev osnovnih šol in se tako vklju-
čevali v splošno prometno preventiv-
no delovanje vseh nas.

Pa avto šola. Ker vsak vzgojno-učni
proces zraste ali pade z vičiteljem, bo
društvo posvečalo vedno večjo pozor-
nost prav inštruktoijem vožnje. Po-
prejšnje večletno pomanjkanje intere-
sentov za to delo sedaj ni več pereče in
društvo bo lahko zmanjšalo fluktuaci-
jo, intenziviralo skrb za nadaljnjo rast
kvalitete dela vseh inštruktorjev s te-
čaji, predavanji, seminaiji ipd.,: uved-
lo pa bo lahko tudi večjo selektivnost
pri sprejemanju novih in pri nagraje-
vanju vseh. Tako bo ta del kolektiva
lahko še bolj vsestransko videl svoje
delo s kandidati. Le-ti pa bodo konku-
renčnost sleherne izmed njih. To sicer
pomeni tudi posvečanje pozornosti na
organizacijo dela in posodabljanje uč-
nih pripomočkov, predvsem pa večjo
andragoško in strokovno znanje in-
štruktoijev pa prek vsega tega večjo
humanizacijo celotnega vzgojno-učne-
ga procesa. In to konec koncev pome-
ni tudi večjo uspešnost kandidatov.

Za konec naj vkjjučimo še dejstvo,
da bo društvo svojo 30-letnico prazno-
valo predvsem delovno in se pri tem
čimširše povezovalo z vsemi, katerim
je mar napredek te dejavnosti. Priča-
kujemo lahko torej, da se bo AMD Mo-
ste uspešno spoprijelo z delom tudi
v letu, v katerega smo že kar zakora-
kali. <creator>A.. M. /creator>


